

PROTOKOLL RY 13/2024

Datum: 2024-10-21

Plats: Teamsmöte

Närvarande: * Jocke Berg (JB), Ordförande
(* = beslutande) * David Lindström (DL), Ledamot
* Theres Thörnevall (TT), Ledamot
* Fredrik Andersson (FA), Ledamot
* Benny Cronert (BC), Ledamot
Janne Rydh (JR)
Gert Andersson (GA), Tekniska Kommittén
Jan Forslund (JF), Tekniska Kommittén

Frånvarande: Jonas Kruse (JK), SM-styrgruppen
Lars Jonsson (LJ), SBF

Till Officiella meddelanden:

-
- § 205 Mötets öppnande
 - § 206 Föregående mötesprotokoll
 - § 207 Fastställande av mötets dagordning
 - § 208 Pågående ärenden
 - § 209 Ekonomi
 - § 210 Landslag
 - § 211 SM
 - § 212 Däck
 - § 213 Teknik
 - § 214 Säkerhet
 - § 215 Dispenser
 - § 216 Öppet Rallyforum
 - § 217 SGA
 - § 218 Rallyregler
 - § 219 Övriga frågor
 - § 220 Nästa möte
 - § 221 Mötets avslutande
-

§ 205 Mötets öppnande

- Janne Rydh hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.

§ 206 Föregående mötesprotokoll

- Föregående protokoll godkänns och läggs till handlingarna.

§ 207 Fastställande av dagordning

- Dagordning för mötet fastställdes.

§ 208 Pågående ärenden

- Ligger under respektive paragraf.
- JR lämnar över ordförandeskapet och önskar Jocke Berg välkommen tillbaka till rallyutskottet.

§ 209 Ekonomi

- Varit en period med små utgifter, ekonomin ser ok ut.
- TT påminner om att utskottets budget för resor behöver revideras p g a inköp via resebyrå, som ger en bättre totalekonomi för SBF.

§ 210 Landslag

- Inget nytt.

§ 211 SM

- Helgen som gick spenderades med SM-arrangörsmöte i Linköping, från RU var TT, FA och JB på plats. Det var lite tunt i arrangörsleden på detta möte, men alla utom en arrangör var på plats. Det saknas fortfarande en del bitar innan avtal kan skrivas med nästa års arrangörer, bl a jobbas det med resultat och tracking.
- Beslut: JB tar över JRs plats i Styrgruppen och FA stannar kvar.
- RU ska ha gemensamma möten tillsammans med Styrgruppen, för att vi ska få ett bättre samarbete, då vi jobbar med samma sportgren.
- Nordiskt mästerskap har gett ett bättre genomslag i år än tidigare, men alla länder behöver jobba med det för att det ska bli riktigt bra.

§ 212 Däck

- DL svarar Patrik Persson angående det mail som inkom angående däck i ESR.
- Däcklistan Vinter 2025 har inget nytt, DL skickar till Jonas Kruse för verifiering innan publicering.

§ 213 Teknik

- Utbyte tank Peugeot 206 Grp F
En fråga har kommit in angående möjlighet att få byta tank i en Peugeot 206 Grp F, då det blir för trångt vid påfyllningsröret med 15" vinterdäck.
En möjlighet är att åka med 14" vinterdäck, då är det inget problem. Detta behöver adderas till SM-regelverket.
- Grp H
Vägning kommer ske i Nässjö för att få ett bra underlag.
- Nat4wd
JR har sammanställt de påpekande som inkommit och skickat till fler för påseende före publicering.
Fråga om 34mm restriktor kvarstår och behöver diskuteras med SM-styrgruppen.
-

§ 214 Säkerhet

- Rikard Johansson kommer bjudas in till nästa RU-möte, enligt det förslag som vi har på mail. Detta för att få kontinuitet i arbetet framåt med de punkter som först identifierats.

§ 215 Dispenser

- Dispens godkändes 18/10 till SMK Nyköping att arrangera tävling med tidkort för debutanter med ankomst TK, även att övriga tävlande har maxtid.

§ 216 Öppet Rallyforum

- Kommer hållas den 16:e november på Scandic i Nyköping. FA skapar inbjudan i veckan.

§ 217 SGA

- Punkterna till kommande SGA-möte, 16-17 nov, i Nyköping gicks igenom och TT kommer ta fram en powerpoint till detta. FA skapar en inbjudan till detta under veckan med.

§ 218 Rallyregler

- BC kommer göra en sista kontroll och skicka in dem för publicering.

§ 219 Övriga frågor

- TT kommer lägga upp en artikel om att JB nu är ordförande för RU.
- Närvarolistan är uppdaterade med 2025 års kända händelser.

§ 220 Nästa möte

- Nästa möte bokad till den 13/11 kl 19:00 tillsammans med Styrgruppen

§ 221 Mötets avslutande

- Ordföranden Jocke Berg tackade mötets deltagare och förklarar mötet avslutat kl. 22:50.

Protokoll upprättat av:

Protokoll justerat av:

Fredrik Andersson

Jocke Berg